
 

 

 

 

NORDRE LAND KOMMUNE 
 

 

 

P R O T O K O L L 

FOR 

RÅD FOR MENNESKER MED NEDSATT FUNKSJONSEVNE 

 

Møtedato:  18.06.2015   Fra kl. 09.00 

Møtested: Møterom 5. etg., Rådhuset 

Fra saknr.: 08/15 Til saknr.: 10/15 

   

Av utvalgets medlemmer/varamedlemmer møtte 4 av 7 

 

Følgende møtte på møtet: 

 

Funksjon Navn Forfall Møtt for 

Medlem Bente Stadsvoll   

Medlem Rita Myrvang Berg FO  

Medlem Karen Sveen   

Medlem Jan Erik Svensrud FO  

Medlem Arild Flaten FO  

Medlem Tony Nusrat Tøftum   

Varamedlem Bjarne Tomte  Odd Magnar Bratlien 

 

 

 

NORDRE LAND KOMMUNE, Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne,den 22.06.15  

 

 

…………………………………………….. 

 

 



 

  

SAK NR.: 8/15  

UTVIKLINGSPLAN 2015 - 2019 - TILRETTELAGTE TJENESTER  

 

Vedtak: 

 

Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne vil komme med følgende innspill til 

Utviklingsplan 2015-2019 – tilrettelagte tjenester: 

 

1. Setter et spørsmålstegn ved svært liten bemanning i helger og ferier i boligene. Et 

meningsfylt liv handler om mer enn å kle på seg og få mat- det handler også om 

meningsfull fritid. 

2. «Fritidstilrettelegger»/koordinator i kultur 

Hva gjøres i dag?  - hva finnes i dag? Og hvorfor fungerer det ikke dette? Hva må til 

for å få dette noenlunde til? 

(f.eks. Bjørneng – Vi vil-lekene m.m. – Gjøvik – penger dit?) 

      3. Jobb – dagtilbud er bra, men hvordan videreutvikle dette? 

 

Når det gjelder foreninger som medlemmene representerer har de hatt for liten tid til å sette 

seg inn i planen. NFU hadde møte dagen før rådet.  NFU ønsker derfor å komme med en 

uttalelse gjennom Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne senere etter å ha hatt mer tid 

til å se på planen. 

   

  

SAK NR.: 9/15  

RULLERING AV TRAFIKKSIKKERHETSPLAN - VALG AV REPRESENTANT TIL 

PROSJEKTGRUPPA  

 

Vedtak: 

 

Som Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevnes representant til prosjektgruppa for 

Rullering av trafikksikkerhetsplan velges: Tony Tøftum 

  

 

SAK NR.: 10/15  

EVENTUELT  

 

Behandling: 

 

Det ble tatt opp på møtet det dårlige frammøte som er på møtene i Råd for mennesker med 

nedsatt funksjonsevne. Problemet er at noen ikke gir beskjed om at de ikke kan møte, og da 

får vi ikke innkalt vara til møtet.  

 

På de to siste møtene er det blitt ringt rundt for å få nok folk til møtet slik at rådet er 

beslutningsdyktig.  

 

Vedtak: 

 

Rådet insisterer på at valgte medlemmer møter på møtene. 

Dersom de av en eller annen årsak ikke kan møte, må de melde forfall så snart som mulig slik 

at vara kan innkalles.  
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